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ПРИСУТНI: проф. Орловський В.Ф., проф. Атаман Ю.О., проф. ,Щемiхова
Н.В., доц. Мелеховець о.к., доц. Куц Л.В., доц. Винниченко л.Б., доц.
Гортинська о.М., доц. Жаркова А.В., ас. Руденко Т.М., ас. Гордiна М.В.,
аспiранти: Кова-гlенко е.Л., Радько А.С., Харченко Т.О., Срмоленко С.А.

СЛУХАЛИ: Ас. Руденко Т.М. з темою виступу: "Оптимiзацiя дiагностики i
лiкування хворих на артерiatльну гiпертензiю "

Були заданi запитання:
Професор Орловський В.Ф.: "Чи потрiбно знижувати артерiальний тиск у
ПаЦiентiв з симптоматичною гiпертензiею на фонi гострого больового
синдрому?"
ПРОфеСор .Щемiхова Н.В.: "Яка дiагностична цiннiсть амбулаторного
монiторинry артерiального тиску у хворих з тиреотоксикозом?"
АСПiРант Радько А.С.: "Якi наслiдки довготрив€rлоi гiпотензивноi терапiТ на
детоксикацiйну функцiю печiнки?".
На Bci запитання були одержанi обrрунтованi вiдповiдi.

ОБГОВОРЕННЯ: Доц. Гортинська О.М. запропонувала вказану проблематику
вважати акту€lJIьною для сучасноi медицини та такою, яка може бути
ЗаПРоПоноВаною для наукового пошуку здобувачам наукового ступеню
ДОКТОРа фiЛософii. HayKoBi дослiдження у цьому напрямку можуть допомогти
РОЗВ'яЗати одну з наЙактуальнiшrих проблем столiття - епiдемiю серцево-
судинних захворювань.

ПОСТАНОВИЛИ: Тему виступу ас. Руденко Т.М. вважати акту€tльною та
важливою проблемою сучасноi медицини, if вивчення може бути
запропоновано аспiрантам, що здобувають квалiфiкацiю доктора фiлософii.
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